

《单词百科:ashanti是什么意思?ashanti怎么发音?ashanti的解释和用法》

英语单词ashanti是什么意思?ashanti怎么读?ashanti怎么发音?简答网为您整理了ashanti的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



ashanti怎么读

ashanti的读音:[ænti]

ashanti的意思

1、阿散蒂;阿散蒂人;阿散蒂语

ashanti的双语例句

1、 Last October, Anglo unveiled a restructuring plan designed to boost its stock, including the demerger of Mondi, its paper and packaging business, and the sale of shares in AngloGold Ashanti, its South African gold division.

去年10月，英美资源集团推出了一项旨在提振其股价的重组计划，包括剥离纸业及包

装业务mondi，和出售所持南非黄金分公司英美黄金（anglogold ashanti）的股份。

2、Inhabited in precolonial times by a number of ancient kingdoms, including that of the Ashanti, Ghana was a British colony after the 1870's and became independent in 1957.

在殖民地化之前曾被若干古代王国占领，其中包括阿散蒂王国，19世纪70年代后迦纳沦为英国殖民地后于1957年独立。

3、Ashanti Douglas was born in 1980 in Long Island, New York into a musical family.

亚香缇·道格拉斯于1980年出生在美国纽约州长岛的一个音乐之家。

4、Ashanti began to sing in a gospel choir at the age of 6. As she grew, her musical talent developed and with it, appearances followed.

亚香缇在6岁时就开始在一个福音唱诗班演唱，随着年龄的增长，她的音乐才能得以发展，而她上台演出的机会也随之而来。

5、More than half of that is in one stock, AngloGold Ashanti, whose shares have dropped 39.5 per cent this year.

其中半数以上是英美黄金阿散蒂公司（AngloGold Ashanti）的股票，这只股票今年已累计下跌39.5%。

6、Ghanaian authorities introduced a ban in April on Chinese engaging in illegal gold mining in the central region of Ashanti, as well as in western and eastern regions, to stop environmental damage.

加纳官方于四月发布法令，禁止中国人在阿善堤中部、西部和东部非法采金，以阻止环境破坏。

7、Mark cutifani, the head of AngloGold Ashanti, a big gold miner, expressed relief that the issue of nationalisation had at last been "kicked into touch".

南非大型的黄金生产商英美黄金阿散蒂公司（anglogold ashanti）首席执行官马克古蒂凡尼对于国有化最终被搁置松了口气。

8、Ashanti's first musical outing under Gotti was a guest vocal on the track "How We Roll".

阿善堤在高帝指导下的第一次音乐演出是作为嘉宾出现在《我们如何旋转》的录音带里。

以上是简答网为您整理的ashanti怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于ashanti
的用法、ashanti的释义、ashanti
的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ashanti>

